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DEN NORSKE KIRKE
Egersund menighetsråd

      Møteprotokoll
for

Egersund menighetsråd

Tid: 01.03.2023 kl. 18:00
Sted: Menighetsenteret, 

_______________________________________________________________________
__
Fremmøtte:
Knut Pettersen Leder
Roger Rasmussen Nestleder
Elisabeth Solbakke Kasserer
Beate Koldal Medlem
Aud Tove Hovland Medlem
Paul Nielsen Tønnessen Medlem
Leif Wikøren Nilsen Medlem
Ingbjørg Reistad Varamedlem
Victoria Tengesdal Varamedlem

_______________________________________________________________________
__
Forfall:
Kenneth Pedersen Medlem
Inger-Turid Wium Jakobsen Medlem

_______________________________________________________________________
__

Sakliste med saksdokument:
Saksnr § Tittel Saksbehandler
2023/10 Godkjenning av innkalling og

saksliste
2023/11 Godkjenning av protokoll
2023/12 Årsregnskap 2022
2023/13 Årsmelding 2022
2023/14 Søknad om leie av kirken i

desember
2023/15 Tiltak for å redusere strømutgiftene

– Drøftingssak
2023/16 Renhold kjøkken menighetssal
2023/17 Søknad om økonomisk støtte

YWAM
2023/18 Orienteringer og spørsmål i møtet



 

Meldinger:
Før rådet begynte behandlingen av sakene, ble trosopplærer Jofrid Omdal Helgeland
ønsket velkommen. Vi brukte tid til å bli litt kjent med henne og hennes arbeid som
trosopplærer.

, 06.03.2023

Underskrifter:
Vi bekrefter med våre underskrifter at møtebokens blader, som vi har signert, er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet.



 

_______________________________________________________________

2023/10 Godkjenning av innkalling og saksliste

UTREDNING
Spørsmål eller saker som ønskes reist under Sak 2023/16 Orienteringer og spørsmål i
møtet, kan meldes under behandlingen av denne saken.

INNSTILLING
Innkalling og saksliste godkjennes. 

MØTEBEHANDLING
Disse sakene ble meldt inn som tilleggssaker under sak 2023/18:
Fellesmøtene 10.-12. mars
Invitasjon til Fagdag Ungdom 2023  
Invitasjon til samråd 22. mars  

VEDTAK
Innstillingen ble enstemmig vedtatt, med de tilleggssakene som er nevnt under
møtebehandling.

_______________________________________________________________

2023/11 Godkjenning av protokoll

UTREDNING
Godkjenning av protokoll fra møte 25.01.2023. 
Rådet må ta stilling til om vedtakene som er referert er i samsvar med det som ble vedtatt
i møtet.

INNSTILLING
Protokoll fra møte 25.01.2023 godkjennes.

MØTEBEHANDLING
Det fremkom ingen merknader til protokollen.

VEDTAK
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.



 

_______________________________________________________________

2023/12 Årsregnskap 2022

UTREDNING
Årsregnskapet er oppgjort med et merforbruk på kr. 87 295,46,-. Det er
konfirmantundervisning/leir, trosopplæring og kulturutvalget som har høyest merforbruk.
Noe av merforbruket er brukt av budsjetterte midler til disposisjonsfondet. Merforbruket
må dekkes ved bruk av disposisjonsfondet. Det er avsatt på fond totalt kr. 650 029,75,- til
kirkejubileet 2023. 

INNSTILLING
Årsregnskapet for 2022 godkjennes. Merforbruk på kr. 87 295,46,- dekkes av
disposisjonsfondet.

MØTEBEHANDLING
Kasserer Elisabeth Solbakke påpekte at merforbruket på områdene trosopplæring og
konfirmantarbeid samtidig også viser økt aktivitet på disse områdene i 2022, noe som er
positivt. Merforbruket under kultur skyldes i stor grad lavt fremmøte, og som følge av det
lave inntekter, til konserter der menigheten var arrangør.
Kasserer pekte også på at arbeidet hennes er svært krevende. Det kommer ofte inn
regninger som hun ikke vet nøyaktig hvor skal føres. Hun mente at mye av arbeidet bør
utføres av tilsatte på kirkekontoret. Hun foreslo at rådet før et nytt menighetsrådsvalg til
høsten bør ha oppfølging av økonomi og kassererarbeid som egen sak. 
Paul N. Tønnessen foreslo som et praktisk grep at alle regninger ved betaling bør ha en
referanse og at det selvfølgelig alltid føres på navnet på den som handler. Da har
kassereren i det minste mulighet for å kontakte den som handler.
Roger Rasmussen påpekte at det ikke er brukt midler fra diakonifondet til sommer- og
juleaksjonen i 2022 (2102009 Diakoni «legat» 09.10813).Menighetsrådet har tidligere
vedtatt at 25000 kr. skal brukes årlig av fondet til de to aksjonene. Han påpekte også at
minnefondet etter tidligere diakon Arnodd Stapnes (2565013 Minnefond) har stått urørt
siden det ble opprettet. Minnefondet er tenkt brukt til diakonirelaterte formål.

VEDTAK
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.
Før utløpet av rådsperioden tas kassererarbeidet opp som egen sak i et møte.
Problemstillingene som er nevnt av kasserer og av Tønnessen blir del av en slik sak.

_______________________________________________________________

2023/13 Årsmelding 2022

UTREDNING
Årsmeldingen ettersendes som tekstdokument før møtet.

INNSTILLING
Årsmeldingen godkjennes. 



 

MØTEBEHANDLING
Roger Rasmussen savnet oversikt over utvalg og komiteer, og mente at det må
innarbeides i årsmeldingen. Han etterlyste også noe mer informasjon i delen om diakoni,
for eksempel om besøk på sykehjem og kontakt med Fyrlyssenteret og tur til
Kongeparken. Under Gudstjenester bør det stå at det var arrangement i kirken i
forbindelse med Pride-paraden 27. august. Paul Tønnessen mente det burde lages en
tydeligere mal for innholdet i årsmeldingen. 

VEDTAK
Årsmeldingen ble enstemmig godkjent.
Oversikt over utvalg og komiteer innarbeides i årsrapporten. 
Innspillene om innhold til delen som handler om diakoni oversendes diakonimedarbeider.
Eventuelle tillegg innarbeides i årsmeldingen.
Innspillet om arrangement 27. august innarbeides også.

_______________________________________________________________

2023/14 Søknad om leie av kirken i desember

UTREDNING
Menighetsrådet vedtok i sak 2023/03 at det kan søkes om leie av kirken til konserter o.l. i
desember, med frist 20. februar. Informasjon om dette ble lagt ut på menighetens
nettside. Det hadde tidligere kommet inn to søknader. Ingen nye søknader var kommet
inn da fristen gikk ut 20. februar. 

De to søknadene som foreligger er fra Morten Aakre og Elle Melle. Morten Aakre søker
om å få leie kirken på to datoer: 9. desember og 16. desember. Søknaden fra Elle Melle
gjelder 9. desember.

I perioden 11. – 16. desember blir kirken brukt til forberedelser og gjennomføring av en
forestilling i forbindelse med kirkejubileet Egersund kirke 400 år, som gruppen Show
Chow står bak. Søknaden fra Aakre om å leie kirken 16. desember kan derfor ikke
imøtekommes. 

Morten Aakre søkte om å få leie kirken også i desember 2022. Svaret på søknaden hans
kom beklageligvis for sent til at han kunne gjennomføre konsertene. Det kan derfor være
rimelig at han får leie kirken 9. desember i år. 

INNSTILLING
Kirken utleies til Morten Aakre 9. desember. 

MØTEBEHANDLING
Det fremkom ingen merknader til innstillingen.

VEDTAK
Kirken utleies til Morten Aakre 9. desember. Enstemmig vedtatt.



 

_______________________________________________________________

2023/15 Tiltak for å redusere strømutgiftene – Drøftingssak

UTREDNING
Eigersund Kirkelige Fellesråd gjorde følgende vedtak i sitt møte 24. januar, sak 2023/6:

Fellesrådet ber Egersund Menighetsråd om å vurdere bruken av Egersund kirke og
Bakkebø kirke for å redusere strømutgiftene. Mulige sparetiltak kan være å flytte Åpen
kirke på torsdagskveldene til Menighetssenteret samt begrense bruken av Bakkebø kirke.

Fellesrådet ber også Egersund Menighetsråd om å vurdere økte utleiepriser for Bakkebø
kirke. 

Saken legges frem for menighetsrådet for drøfting.

INNSTILLING
Saken legges frem uten forslag til vedtak.

MØTEBEHANDLING
Ulike tiltak for å redusere strømforbruket  ble drøftet. 
· Forslaget om å flytte Åpen kirke torsdager til menighetssenteret ble vurdert. Gruppen

som har ansvar for kveldene sier at forbønnsdelen gjerne kan være på
menighetssenteret. De er også innforstått med at temperaturen er lavere enn ved
vanlige gudstjenester. Stenging av åpen kirke vil først og fremst være et tap for de
som oppsøker kirken utenfra. Det var enighet i rådet om at kirken fortsatt bør være
åpen om torsdagene, men at den ikke oppvarmes utover det som er nødvendig av
hensyn til interiøret i kirken. Et forslag var også å bruke vifteovn der hvor
forbønnsdelen holdes. som alternativ til oppvarming av hele kirken. Deltakerne
oppfordres til å kle seg godt, og ha yttertøyet på når det er nødvendig. 

· Det var også enighet om at bruken av Bakkebø kirke bør begrenses i vintermånedene.
Staben bør vurdere om planlagte arrangementer kan holdes i kirken eller på
menighetssenteret i stedet for i Bakkebø kirke. Menighetsrådet er også åpen for å
diskutere økte leiepriser ved utleie, for å kompensere for økte energikostnader.
Samtidig er rådet opptatt av at for høye utleiepriser kan gjøre kirken mindre
interessant for de som vil leie kirken, Kostnadene ved leie må balanseres mot ønsket
om bruk av Bakkebø som kulturkirke. Sak om nivået på leieprisene kan fremmes av
kirkekontoret. En slik sak kan også omfatte nivået på leie av Egersund kirke.

· Andre forslag til tiltak som kom frem i denne saken:
· Mulighetene for å installere varmepumpe i Egersund kirke
· Vurdere stenging av døren mot Seglem under gudstjenester
· Undersøke om det er mulig å få installert lukkemekanisme på hoveddør og dør

mot Seglem, som ved utgangen mot Losen
· Tetningslister ved dørene
· Kirkevertene oppfordres til å lukke ytterdørene så mye som mulig når

gudstjenesten begynner.

VEDTAK
Forslagene nevnt under møtebehandling oversendes kirkevergen.



 

_______________________________________________________________

2023/16 Renhold kjøkken menighetssal

UTREDNING
Kirkevergen påpeker at ingen har ansvar for vask av filler og kluter på kjøkkenet, og peker
på muligheten for å bruke engangskluter i stedet for tøykluter som må vaskes.

Arbeidsutvalget (AU) ser at det er et problem at ingen har et spesielt ansvar for
vedlikehold og vask av kluter på kjøkkenet. En innvending kan være at det er miljømessig
uheldig med en bruk-og-kast-ordning. Samtidig er dette noe avhengig av hvilken løsning
med engangskluter en velger. Vask av kluter har også visse energimessige og
miljømessige konsekvenser. Samlet sett mener AU at en ordning med engangskluter er å
foretrekke.

INNSTILLING
Menighetsrådet gir kirkevergen grønt lys for en ordning med engangskluter til bruk på
kjøkkenet ved menighetssalen. Kostnader utover eksisterende ordning vurderes innbakt i
leieprisene ved utleie av menighetssalen.

MØTEBEHANDLING
Menighetsrådet ser at vask av kluter ikke kan pålegges frivillige. Det var derfor støtte til
forslaget om engangskluter. Paul Tønnessen foreslo at slike kluter bør være
komposterbare.

VEDTAK
Innstillingen enstemmig vedtatt. - Menighetsrådet gir kirkevergen grønt lys for en ordning
med engangskluter til bruk på kjøkkenet ved menighetssalen. Kostnader utover
eksisterende ordning vurderes innbakt i leieprisene ved utleie av menighetssalen.
Engangskluter som kjøpes inn bør være komposterbare.

_______________________________________________________________

2023/17 Søknad om økonomisk støtte YWAM

UTREDNING
Jeanette Edland søker om økonomisk støtte i forbindelse med et opphold som frivillig i
Papua Ny Guinea. Der skal hun arbeide som frivillig for Medical Ships YWAM (youth with
a mission/ ungdom i oppdrag). Medical Ships bringer helsetjenester ut til befolkningen i
de isolerte områdene langs kysten av Papua Ny Guinea. Se vedlegget 

INNSTILLING
Saken fremmes uten innstilling. 

MØTEBEHANDLING
Elisabeth Solbakke foreslo å gi kr. 4.500 i støtte til Jeanette Edland. Siden formålet er
diakonirelatert er forslaget å bruke midler fra 2565013 Minnefond.
Det ble samtidig bedt om at Jeanette Edland i etterkant av det oppdraget hun skal ha
besøker menighetsrådet og forteller om oppholdet og arbeidet på Papa Ny Guinea.



 

VEDTAK
Forslaget fra Elisabeth Solbakke ble enstemmig vedtatt. Menigheten gir kr. 4.500 i støtte
til Jeanette Edland. Siden formålet er diakonirelatert brukes midler fra 2565013
Minnefond.  Menighetsrådet ønsker at Jeanette Edland i etterkant av det oppdraget hun
skal ha besøker menigheten og forteller om oppholdet og arbeidet på Papa Ny Guinea.

_______________________________________________________________

2023/18 Orienteringer og spørsmål i møtet

UTREDNING
• Årsmøtet 16. april 
• Status nominasjonsarbeid 
• Menighetens hjemmeside 
• Festgudstjenesten i pinsen 
• Årsmelding Hellvik menighetskomite 
• Status for arbeidet i utvalgene

Kort redegjøring fra utvalg med kontaktperson:
(det kan være flere utvlg som ikke har noe å rapportere siden sist)
Konfirmantutvalg    Beate Koldal
Festkomiteen    Aud Tove Hovland
Diakoniutvalget    Victoria Tengesdal
Kulturutvalget    Inger-Turid Wium Jakobsen
Teknisk utvalg    Arild Sten Thorsen
Trosopplæringsutvalget   Knut Pettersen
Redaksjonskomiteen    Arild Sten Thorsen
Gudstjenesteutvalget,    Paul N. Tønnessen
Kontaktperson for Kirkens Nødhjelp  Paul N. Tønnessen
Menighetskomiteen, Hellvik   Kenneth Pedersen
Grønn menighet, Misjons og vennskapsmenighetene
Tjenestegruppe innen diakoni ang rusarbeid Roger Rassussen/
Rusforebyggende arbeid   Victoria Tengesdal
Pilgrimskomiteen    Roger Rasmussen
Jubileumskomiteen kirkejubileum    Elin Wood

INNSTILLING

MØTEBEHANDLING
Årsmøtet 16. april. 

Det ble bestemt at årsmøtet holdes i menighetssenteret umiddelbart etter
gudstjenesten. Knut er kirkevert i stedet for Aud Tove, som da kan være i
menighetshuset for å ordne praktiske ting. Under gudstjenesten informeres det om
at folk kan få bilskyss til menighetssenteret.

Status nominasjonsarbeid.
Beate orienterte om status. Per 1. mars er det 10 navn på listen. Det arbeides med
å få flere kandidater. Listeforslaget bør inneholde minimum 13 navn, tilsvarende
antall medlemmer (8) og varamedlemmer (5) som skal velges.



 

Menighetens hjemmeside. 
Ivar Barane oppfordrer til å sende innspill om innholdet på nettsiden, eventuelle
feil, m.v.

Festgudstjenesten i pinsen.
Leif orienterte om status for arbeidet med festgudstjenesten i pinsen.

Årsmelding Hellvik menighetskomite.
Roger påpekte at det er vansker med å få folk til å ta på seg verv i
menighetskomiteen. Konsekvensene kan i verste fall bli at en må vurdere
videreføringen av dette tilbudet. Det er ønskelig at tilbudet kan bestå, det er positivt
for bygden. Håpet er derfor at det arbeidet med å få kandidater kan lykkes, 

Fellesmøtene 10.-12. mars.
Ingun har sendt epost til menighetene på Eigerøy, Helleland og i Egersund om
praktisk hjelp til avviklingen av arrangementer under fellesmøtene. 

Aud Tove kan være møtevert fredag kveld
Roger kan være møtevert lørdag kveld og medhjelper til opplegget for ungdom

etter møtet. Han foretrekker å være medhjelper i kiosk/salg av pizza, snop
mv. 

Leif kan bake 1 langpannekake til gudstjenesten søndag.
Invitasjon til Fagdag Ungdom 2023.

Temaet er Grønt ungdomsarbeid.
Diakonmedarbeider Annette Riise oppfordres til å vurdere deltakelse på

fagdagen.  
Invitasjon til samråd 22. mars.

Ingen hadde anledning til å delta i samrådet.
Status for arbeidet i utvalgene.

Roger redegjorde for invitasjonen til misjons- og vennskapsmenighetene i
England/Carlisle og Estland/Tallin om besøk i forbindelse med festgudstjenesten i
pinsen. Fra England kommer det 2 personer. Flybilletter er bestilt. Fra Estland
kommer det 2, kanskje 3 personer. Flybilletter må bestilles snart. Kostnadene til
reise ser ut til å bli så lave at det er rom for hotellovernatting eller airbnb for
gjestene. Leif og Roger følger opp dette. Program for oppholdet lages i samarbeid
med misjonshuset. Roger følger opp.

VEDTAK
Det ble ikke gjort vedtak i saken.

 


